

月份家长月报 Monthly Synopsis (October 19, 2013)

班级(Class): west portal elementary school

Level: 高级班 advance

老师(Teacher): 王梦曦

本月主题 (Topics of the Month): 第三课 生病

(lesson 3 illness)

Objective: 学生能掌握生病的词汇，能掌握身体部位的词汇，能回答简单的疑问句型。

By the end of the class, the student will learn the vocabulary of illness, and they will learn the vocabulary of body part, and can answer the simple question.

教学内容 (Contents): -重点词汇: (crucial vocabulary)

生病 illness	头痛 headache、咳嗽 cough、发烧 have a fever、感冒 cold.
身体部位 Body part	头发、眼睛、鼻子、嘴巴、牙齿、舌头、耳朵、手、脚、头、腿、身体
长相 Looks	矮、高、瘦、胖、长、短、卷发、直发、眼镜、穿、戴

-重点对话: (Crucial conversations)

1. 你家有几口人?

How many people are there in your family.

2. 你今年几岁?

How old are you?

3. 你家住在哪儿?

Where is your family?

4. 今天/昨天/明天/几月几号星期几?

What is the date of today/yesterday/tomorrow?

-课内活动及补充教材: (In-class activities & Supplemental materials)

act differently:

哭、笑、跑、跳、叫、拍球、开门、关门、开窗、关灯、进来、出去、看书、刷牙、睡觉、吃饭、喝水、踢球、弹琴、看电视、

Travel around the school:

We learn the word about school. So we go around the school find the building we learn. 教室 classroom、操场 yard、礼堂 auditorium、体育馆 gym、图书馆 library、厕所 bathroom.

-回家作业(Homework):

教师点评 (Teachers' Comment):

大部分学生非常擅长听和读,但是在书写方面还有待提高。我会给他们布置家庭作业,感谢您的配合。

Most of the students are good at listening and reading, but in writing they need more practice. I will give them homework, thank you for your cooperation.

家长留言 (Parent' s Comment):

--